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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem foglalkoztak az elmúlt 12 évben a 
magyarországi öntözésfejlesztéssel? Talán, mert a NER-oligarchák ebben nem érdekeltek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  agrarszektor.hu  portálon  megjelent  „Farkas  Sándor:  tragédia,  régen  elkéstünk  az  öntözés
fejlesztésével„ című cikk szerint a miniszterhelyettes azt mondta, hogy nagyon sokakat foglalkoztat
Magyarországon jelenleg az öntözésfejlesztés kérdésköre, de régen elkéstünk ezzel:

„Az  öntözésfejlesztés  az  a  kérdéskör,  ami  igazából  ma  nagyon  sok  mindenkit  foglalkoztat  itt
Magyarországon, de elkéstünk, régen elkéstünk. Volt egy Tisza-szabályozás az Alföldön az 1800-as
években, most ennek a negatív hatásait érezzük, amihez természetesen hozzájárul a kevés csapadék
ami lehullt az elmúlt években. Ma már olyan mélyen van a nedvesség a talajban, hogy a növények
gyökere  nem  éri  el.  Tudok  olyan  gazdálkodóról,  aki  azért  szüntette  meg  a  kismértékű
állattenyésztését, mert elfogyott az ásott kútból a víz, ez tragédia. Mindezek miatt megkerülhetetlen,
hogy  vízgazdálkodásról  beszéljünk  az  Alföld  területén.  Sok  területen  vissza  kell  térni  a  víz
visszatartására.  Ezek  nem  új  dolgok,  ezek  a  rendszerek  korábban  megvoltak.  Elkerülhetetlen
azoknak a vízi létesítményeknek a létrehozása, amelyekkel megfelelő módon tudjuk visszatartani
azokat a vízmennyiségeket, amelyek a Kárpát-medencébe befolynak. Ezt el kell kezdeni, és akkor
tudjuk a következő 10-15 évben normalizálni a mai talajvízszint csökkenést.”

 

Kérdezem Önt:

Miért  nem foglalkoztak az elmúlt 12 évben a magyarországi öntözésfejlesztéssel? Talán, mert a
NER-oligarchák ebben nem érdekeltek?

 



 
 

Budapest, 2022. december 11.
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